
Rada města Beroun

Z Á P I S
z 81.  schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 20.9.2017

od 14:00 hodin v  místnost i  rady města

Pří tomni: Ing. Šárka Endrlová, radní
Mgr. I ldikó Fraňová, právník
Ing. J i ř í  Chalupecký, tajemník
Mgr. Eva Chlumská, radní
Mgr. Ivan Kůs, starosta
Ing. Michal Mišina, místostarosta
MUDr. Dagmar Pěničková, radní
Leona Pinkasová, zapisovatelka
Ing. Vrat is lav Randa, radní

Omluveni: Josef Štěpánek, radní

Nepří tomni: <dle prezenční  l is t iny>

Hosté: <dle prezenční  l is t iny>

Předsedaj íc í : Mgr. Ivan Kůs, starosta

Ověřovatelé: Mgr. Eva Chlumská, radní

Návrhová komise: <dle prezenční  l is t iny>

Číslo
bodu

Bod
Komentář

1. Zahájení

Schůzi rady města zahájil ve 14.05 hod a jednání řídil starosta města Mgr. Kůs.
Informoval přítomné o své návštěvě na oslavách v partnerském městě Brzeg a o rozhovoru se 
starostou města Brzeg o plánované spolupráci v příštím roce.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs starosta Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

2. Připomínky k zápisu z 80. zasedání Rady města

K zápisu z předchozího zasedání rady města nebyly vzneseny žádné námitky.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs starosta Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

3. 402/81/RM/2017 Program schůze rady města
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I. Rada města schvaluje
program schůze rady města konané dne 20. 9. 2017.

S navrženým programem schůze radní souhlasili.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs
Zpracovatel: Leona Pinkasová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

4. Informace o plnění usnesení

Informaci přednesl Mgr. Kůs.
Nebyly vzneseny žádné dotazy.
Informaci o plnění úkolů vyplývajících z usnesení rady města vzala rada města na vědomí.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs starosta Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Výsledek hlasování: 

5. 403/81/RM/2017 Pozůstalost po Aleši Zejdovi
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Marková Marie, Bc.

I. Rada města souhlasí
s nabytím majetku nepatrné hodnoty městem Beroun jako vypravitelem pohřbu po zůstaviteli 

░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ zemřelém dne 

28. 4. 2017.

Do jednání rady se dostavila Bc. Marková, vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví.
Informovala o žádosti notáře o vyjádření, zda město Beroun, jako vypravitel pohřbu pana Aleše 
Zejdy, souhlasí s tím,že bude zastaveno dědické řízení a městu bude vydán majetek nepatrné 
hodnoty zůstavitele. Nabytí majetku městem je spojeno s řadou administrativních úkonů, ale pokud 
město vysloví souhlas s nabytím tohoto majetku, budou mu refundovány náklady za pohřeb ve výši 
6 199,- Kč.

Předkladatel: Bc. Marie Marková
Zpracovatel: Alena Boldová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

6. 404/81/RM/2017 Žádost o povolení výjimek z počtu dětí a žáků pro mateřské školy a 
základní školy zřizované městem Beroun pro školní rok 2017/2018
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Boldi Simona, Ing.

I. Rada města povoluje
výjimky z počtu dětí a žáků na školní rok 2017/2018 pro mateřské školy zřizované městem 
Beroun a pro Základní školu Beroun, Wagnerovo náměstí 458 podle předloženého návrhu.   

Ing. Boldi informovala o žádosti mateřských škol o povolení výjimek z počtu dětí ve třídách. Dále 
žádá Základní škola Beroun, Wagnerovo náměstí 458, o výjimku z počtu žáků ve třídách a ve 
skupinách.
Ing. Randa se dotázal na dostatek kapacity škol a školek a Ing. Mišina na tzv. spádovost.
Mgr. Kůs uvedl, že rodiče můžou přihlásit děti do školy podle vlastního výběru.
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Mgr. Chlumská doplnila, že je lepší, pokud si rodiče vyberou tu školu, která jim vyhovuje, pozitivně 
se to odrazí na spolupráci školy a rodiny.  

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Jitka Zálomová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

7. 405/81/RM/2017 Návrh na potřebné navýšení kapacity mateřských škol v Berouně

K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Vilhelmová Dana, Ing. arch., Ureš Miloslav, Ing.

I. Rada města schvaluje

návrh na potřebné navýšení kapacity mateřských škol v Berouně do roku 2025.

II. Rada města ukládá

1. vedoucímu odboru majetku a investic Ing. Miloslavu Urešovi zajistit rozpracování 
uvedených projektů

2. vedoucí odboru územního plánování a regionálního rozvoje Ing. arch. Daně Vilhelmové 
zajištění možných dotačních titulů k zajištění rozšíření kapacity mateřských škol v 
Berouně

3. vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit Ing. Simoně Boldi každoročně do 30. 6. 
předkládat RM aktualizované propočty a predikce vývoje počtu dětí v mateřských 
školách

III. Rada města žádá

místostarostu Ing. Michala Mišinu o koordinaci orgánů města při realizaci tohoto usnesení.

Ing. Boldi popsala situaci týkající se kapacity mateřských škol v Berouně. Uvedla, že současná 
kapacita je plně využita, do městských školek jsou přijaty všechny děti s trvalým pobytem v 
Berouně, které do začátku školního roku dosáhly věku tří let. Dále zde působí několik soukromých 
mateřských škol. Vzhledem ke změnám školského zákona a k plánované bytové výstavbě se 
předpokládá navýšení počtu dětí, pro které budou rodiče nárokovat umístění ve školkách.
Dále se k projednání tohoto bodu jednání dostavili Ing. arch. Vilhelmová a Ing. Ureš, kteří se na 
přípravě předkládaného materiálu podíleli.
Ing. arch. Vilhelmová popsala jednotlivé varianty včetně časových horizontů realizace. Uvedla, že 
nejdříve se bude rozšiřovat mateřská škola Tovární, protože na sídlišti Litava se očekává první 
výměna generací, která s sebou nese požadavek na zvýšení kapacity MŠ.
Do diskuze se zapojil Ing. Randa s dotazem na personální zajištění, dostatek venkovního prostoru a 
finanční zajištění
Ing. Boldi uvedla, že personální zajištění v mateřských školách problém není i z důvodu, že v 
Berouně se nachází střední pedagogická škola. Dále sdělila, že venkovní prostory v u této školky 
jsou dostatečné.
Mgr. Kůs informoval, že celkové předpokládané investiční náklady činí 173 mil Kč. Problém s 
financováním nevidí i vzhledem k tomu, že investice by byly rozloženy do více let.
Ing. Mišina zdůraznil, že se hledají různé varianty řešení, více variabilní, zohledňuje se hledisko 
docházkové vzdálenosti od předpokládané nové bytové výstavby.
Mgr. Kůs připomněl sdruženou investici Farní charity Beroun a města, zdůraznil široký záběr 
činnosti farní charity.
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Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Ing. Simona Boldi
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

8. 406/81/RM/2017 Žádost o schválení finančního daru pro Jungmannovu základní školu 
Beroun, Plzeńská 30
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Boldi Simona, Ing.

I. Rada města souhlasí
s tím, aby Jungmannova základní škola Beroun, Plzeňská 30 přijala na základě uzavřené 

darovací smlouvy finanční dar ve výši 27 261,-- Kč odpovídající výši záloh za obědy ve školní 

jídelně za období od 1. 9. 2017 do 28. 2. 2018 ve prospěch žáků školy od nadačního fondu 

"Drab foundation - nadační fond", IČ: 03265561, se sídlem Rohanské nábřeží 678/29, 186 00 

Praha 8 z projektu "Obědy dětem".

Ing. Boldi informovala o žádosti Jungmannovy školy Beroun o vydání souhlasu s přijetím finančního 
daru nadačního fondu z projektu "Obědy dětem" určeného na úhradu obědů ve školní jídelně pro 9 
dětí uvedené školy.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Jitka Zálomová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9. 407/81/RM/2017 Žádost o záštitu starosty města Berouna nad akcí "Stánek míru"
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Boldi Simona, Ing.

I. Rada města a starosta města souhlasí
s poskytnutím Záštity starosty města Berouna nad akcí "Stánek míru", jejímž pořadatelem je 

Farní sbor Českobratrské církve evangelické v Berouně, IČ: 47512806, se sídlem Husovo 

náměstí 43/30, 266 01 Beroun, a která se uskuteční v termínu 24. září 2017 v Berouně.

Farní sbor Českobratrské církve evangelické v Berouně požádal o záštitu starosty města nad akcí 
"Stánek míru". Jedná se o mezináboženský a multikulturní festival.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi
Zpracovatel: Bc. Sabina Filipová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

10. 408/81/RM/2017 Obecné zásady pro poskytování dotací z rozpočtu města Beroun
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Boldi Simona, Ing.

I. Rada města schvaluje
Obecné zásady pro poskytování dotací z rozpočtu města Beroun, v radou města upraveném 
znění.

II. Rada města ukládá

1. předsedkyni Komise pro kulturu a kulturní dotace zpracovat v komisi ve spolupráci 
s odborem školství a volnočasových aktivit podle těchto zásad návrh dotačního programu na 
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poskytování dotací na kulturní činnost ve městě Beroun v roce 2018 a předložit ho ke 
schválení radě města.

Termín: 18. 10. 2017

2. předsedovi Komise pro sport a sportovní dotace zpracovat v komisi ve spolupráci 
s odborem školství a volnočasových aktivit podle těchto zásad návrh dotačního programu na 
poskytování dotací na sportovní čnnost ve městě Beroun v roce 2018 a předložit ho ke 
schválení radě města.

Termín: 18. 10. 2017

3. předsedovi Komise zdravotnictví a sociálních věcí zpracovat v komisi ve spolupráci 
s odborem sociálních věcí a zdravotnictví podle těchto zásad návrh nových zásad pro 
poskytování dotací na aktivity v socálně-zdravotní oblasti a předložit je ke schválení radě 
města.

Termín: 31. 12. 2017

Úvodní slovo k tomuto bodu jednání přednesl Mgr. Kůs a předal slovo Mgr. Fraňové.
Mgr. Fraňová uvedla, že předkládaný materiál byl vypracován za účelem zajištění jednotného 
postupu při poskytování dotací. Při jeho přípravě byly použity osvědčené postupy a využity pozitivní 
i negativní zkušenosti z praxe. Z nových věcí zdůraznila víceleté projekty, schvalování individuálních 
projektů ve dvou termínech v roce, požadavek předkládat předpokládaný rozpočet akce, pořádání 
informativních schůzek pro žadatele.
Mgr. Kůs a Ing. Endrlová vyzdvihli odvedenou práci Mgr. Fraňové, Ing. Endrlová řekla, že dát jasná 
pravidla považuje za dobrou cestu.
Ing. Boldi informovala o jednání s kulturní komisí, při kterém se na stanovených kritériích shodli.

Předkladatel: Ing. Zdeňka Slivková
Zpracovatel: Mgr. Ildikó Fraňová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

11. 409/81/RM/2017 Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace na zajištění provozu 

automatizované stanice pro monitorování kvality ovzduší

K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ciroková Jitka, RNDr.

I. Rada města souhlasí

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace na zajištění provozu automatizované 
stanice pro monitorování kvality ovzduší mezi městem Beroun jako příjemcem dotace a 
městem Králův Dvůr, nám. Míru 139, 267 01 Králův Dvůr, IČ: 00509701, jako poskytovatelem 
dotace, v předloženém znění.

Dále se do jednání rady města dostavila RNDr. Ciroková.
Připomněla, že mezi městem Beroun a Českým hydrometeorologickým ústavem Praha je uzavřena 
smlouva na zajištění provozu stence monitorování kvality ovzduší. Město Beroun se zavázalo hradit 
část nákladů každoročně ve výši 180 tis Kč. Město Králův Dvůr přispívá každoročně částkou 30 tis 
Kč.
Odbor životního prostředí předkládá radě města k odsouhlasení veřejnoprávní smlouvu o 
poskytnutí dotace mezi městy Beroun a Králův Dvůr.
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Předkladatel: RNDr. Jitka Ciroková

Zpracovatel: Bc. Marie Zítková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 

Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

12. 410/81/RM/2017 Zápis č. 2/2017 - Komise výstavby

K tomuto bodu jednání byli přizváni: 

Vilhelmová Dana, Ing. arch.

I. Rada města bere na vědomí

zápis č. 2/2017 ze zasedání komise výstavby.

Ing. arch. Vilhelmová provedla zápisem z jednání Komise výstavby. Komise se zabývala stavbou 

kurtů na Padeltenis v areálu Eden, připravovaným nařízením na regulaci reklamy a diskutovali o 

řešení stavu venkovního bazénu na sídlišti.

Předkladatel: Ing.arch. Dana Vilhelmová

Zpracovatel: Zuzana Holečková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 

Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

13. 411/81/RM/2017 Nařízení města Beroun č. 8/2017, kterým se reguluje reklama šířená na 

veřejně přístupných místech mimo provozovnu

K tomuto bodu jednání byli přizváni: 

Vilhelmová Dana, Ing. arch.

I. Rada města vydává

Nařízení města Beroun č. 8/2017, kterým se reguluje reklama šířená na veřejně přístupných 

místech mimo provozovnu, v radou města upraveném znění.

II. Rada města ukládá

vedoucí odboru územního plánování a regionálního rozvoje zpracovat pravidla, která bude 

město zastoupené odborem územního plánování a regionálního rozvoje uplatňovat při 

každém řízení k povolení reklamního zařízení podle stavebního zákona, a předložit je radě 

města do 31. 12. 2017.

Ing. arch. Vilhelmová předložila k projednání návrh nařízení města, kterým se reguluje reklama na 

veřejně přístupných místech. Cílem je regulace reklamy, která nepodléhá stavebnímu zákonu, tj. 

plocha do 0,6 m2 a plachty. Zdůraznila rozdíl mezi informací a reklamou, vysvětlila, jak nadmíra 

reklamy ovlivňuje kvalitu prostředí, působí na pocit bezpečí a degraduje městské prostředí.

Nařízení rozděluje území města na čtyři kategorie veřejně přístupných míst a v závislosti na nich je 

pak reklama regulována.

Předkladatel: Ing.arch. Dana Vilhelmová

Zpracovatel: Ing.arch. Dana Vilhelmová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 

Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

14. 412/81/RM/2017 Zánik mandátu člena Zastupitelstva města Beroun a nastoupení 

náhradníka z kandidátní listiny téže volební strany

K tomuto bodu jednání byli přizváni: 

Choc Kamil, Bc.

I. Rada města bere na vědomí
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zánik mandátu člena Zastupitelstva města Beroun Mgr. Stanislava Lidinského, volební strana 
NEZÁVISLÍ BEROUŇÁCI, ke dni 8. 9. 2017 a nastoupení náhradníka z kandidátní listiny téže 
volební strany Radka Dolejše za člena Zastupitelstva města Beroun dnem 9. 9. 2017.

Do jednání rady se dostavil Bc. Choc. Jak již byli radní informování, dne 8. 9. 2017 podal Mgr. 
Stanislav Lidinský písemnou rezignaci na svůj mandát člena zastupitelstva města, který kandidoval 
za volební stranu NEZÁVISLÍ BEROUŇÁCI. Na uprázdněný mandát nastoupil náhradník z téže 
volební strany pan Radek Dolejš.
Pan Dolejš se dne 13. 9. 2017 zúčastnil svého prvního zasedání zastupitelstva města, na jehož 
začátku složil předepsaný slib.
Mgr. Kůs předal přítomnému panu Dolejšovi osvědčení o tom, že se stal členem zastupitelstva, a 
popřál mu mnoho zdaru v práci pro město Beroun.

Předkladatel: Bc. Kamil Choc
Zpracovatel: Bc. Kamil Choc
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

15. 413/81/RM/2017 Jednání Komise bytové Rady města Beroun dne 6.9.2017

K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ureš Miloslav, Ing.

I. Rada města bere na vědomí

předložené nové a urgované žádosti o nájem bytu ve vlastnictví města Beroun včetně 
stanoviska Komise bytové Rady města Beroun.

II. Rada města bere na vědomí

zápis č. 5/2017 z jednání komise bytové, konaného dne 6.9.2017. 

Ing. Ureš provedl zápisem z jednání Komise bytové, která na svém jednání projednala mimo 
jiné žádosti o nájem bytů pro příjmově vymezené osoby.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Dagmar Mlčochová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

16. 414/81/RM/2017 Návrh na převod 12 bytů na Klášteře 10, Beroun-Centrum do gesce 

odboru majetku a investic

K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ureš Miloslav, Ing.

I. Rada města souhlasí

s navrženým postupem a harmonogramem při převodu bytů ve vlastnictví města Beroun 
v domě Na Kláštěře 10 do gesce odboru majetku a investic.

II. Rada města ukládá

Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic, zajistit realizaci převodu bytů 
dle odsouhlaseného postupu a harmonogramu.

Ing. Ureš předložil radě města návrh postupu a harmonogram postupu při převodu bytů ve 
vlastnictví města v domě Na Klášteře 10 do gesce odboru majetku a investic. Po prodeji větší části 
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domu tento dům ztratil fakticky status domu s pečovatelskou službou. S byty je možno nakládat 
jako s ostatními nájemními byty města s přihlédnutí k dohodám se společností RINT.
Do diskuze se zapojili Ing. Randa, Ing. Endrlová a Mgr. Fraňová s upřesňujícími informacemi.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Dagmar Mlčochová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

17. 415/81/RM/2017 Prodloužení nájemní smlouvy - byt č.p. 55/17 Beroun-Zdejcina

K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ureš Miloslav, Ing.

I. Rada města souhlasí

s uzavřením dodatku č. 1 ke smlouvě o nájmu bytové jednotky č. R/17/2015 ze 
dne 1.10.2015, na pronájem bytové jednotky č. 55/17 s panem ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ Beroun-Zdejcina, 266 01 Beroun. Předmětem dodatku č. 1 je 

prodloužení doby nájmu o dva roky, tj. do 30.9.2019.  

Ing. Ureš předložil k vyjádření dodatek č. 1 ke smlouvě o nájmu bytové jednotky mezi městem 
Beroun a panem ░░░░ . Nájemce požádal o prodloužení nájemní smlouvy. V bytě bude vyměněn 

stávající kotel na tuhá paliva za elektrokotel.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Dagmar Mlčochová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

18. 416/81/RM/2017 Změna nájemní smlouvy - Rodinné centrum Slunečnice, z.ú.

K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ureš Miloslav, Ing.

I. Rada města souhlasí

s uzavřením dodatku č. 2 ke smlouvě o nájmu nebytových prostor č. 15/2006/NAJ/MM ze dne 
31. 3. 2006, ve znění dodatku č. 1 - č. 0516/2011/NAJ/MM ze dne 21. 9. 2011 na pronájem 
nebytových prostor v Komunitním centru v Berouně se společností Rodinné centrum 
Slunečnice, z.ú. IČ: 26615509, se sídlem Bezručova 928, Beroun-Město, 266 01 Beroun. 
Předmětem dodatku je změna ustanovení účelu nájmu a zvýšení nájemného na 

20,-Kč/m2/měsíčně na období od 1. 11. 2017 do 31. 10. 2019, v předloženém znění.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění realizace tohoto usnesení

Termín: 19.10.2017

Město Beroun pronajímá společnosti Rodinné centrum Slunečnice nebytový prostor v objektu 
Komunitního centra v Berouně. V pronajatých prostorách nyní společnost organizuje volnočasové 
aktivity pro děti i dospělé a nově bude provozovat i dětskou skupinu. Z tohoto důvodu požádalo 
Rodinné centrum o změnu nájemní smlouvy. Dětská skupina má být provozována v odbobí od 1. 
11. 2017 do31. 10 2019 a na toto období bude zvýšeno i nájemné.
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Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Dagmar Mlčochová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

19. Prodloužení nájemní smlouvy - obřadní kaple na hřbitově v Berouně - NA VYVĚŠENÍ.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ureš Miloslav, Ing.

I. Rada města souhlasí
se zveřejněním záměru města uzavřít dodatek č. 2 k nájemní smlouvě ev. č. 
0179/2013/NAJ/OMI ze dne 3. 4. 2013, ve znění následně uzavřeného dodatku č. 1 ev. č. 
0177/2016/NAJ/OMI ze dne 8. 4. 2016 na pronájem pozemku st. 885 v k.ú. Beroun, jehož 
součástí je stavba bez čp/če s Danielem Beranem, IČ: 45133221, se sídlem 266 01 Beroun - 
Beroun-Město, Malé sídliště 1052/17. Předmětem dodatku je prodloužení doby nájmu o pět 
let, tj. do 31. 12. 2022.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 22.9.2017

Ing. Ureš předložil radě města k vyjádření návrh dodatku č. 2 k nájemní smlouvě na pronájem 
pozemku st. 885 v k.ú. Beroun, jehož součástí je stavba obřadní kaple na hřbitově. Předmětem 
dodatku je prodloužení doby nájmu o pět let.
Po diskuzi byl tento bod jednání stažen z programu.  

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 
Usnesení bylo: 

20. 417/81/RM/2017 Pronájem garážového stání v budově bez čp/če, která je součástí 
pozemku st. 4083/1 v k.ú. Beroun - NA VYVĚŠENÍ.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ureš Miloslav, Ing.

I. Rada města souhlasí
se zveřejněním záměru města pronajímat garážové stání v budově bez čp/če, která je 
součástí pozemku st. 4083/1 v k.ú. Beroun (budova bývalé kotelny v Hlinkách)   za cenu 
1.500,- Kč/měsíc/osobní automobil, případně motocykl za cenu 450,- Kč/měsíc (cena je 
včetně 21% DPH).  V případě, že se sejde více nabídek, rozhodne rada města losováním.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění realizace tohoto usnesení

Termín: 22.9.2017
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Město Beroun pronajímá garážová stání v budově bývalé kotelny v Hlinkách. Radě města se 
předkládá ke schválení záměr pronajmout garážové stání, u kterého jeho nájemce požádal o 
ukončení nájmu. Nájem bude ukončen k 30. 11. 2017.

V 16.05 hod se omluvila Ing. Endrlová a opustila jednání rady města.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 6 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

21. 418/81/RM/2017 Prodej pozemků v k.ú. Beroun st. 3230/2, st. 5512/2, p.č. 2517/1, p.č. 
2517/2, p.č. 2516/1, p.č. 2516/2, st. 5946/2.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ureš Miloslav, Ing.

I. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
souhlasit s prodejem pozemku st. 3230/2 v k.ú. Beroun do spoluvlastnictví ░░░░ ░░░░

░░░░ ░░ ░ ░ ░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
░ ░ ░ ░░░░

░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ , za celkovou kupní cenu 12.330,- Kč.

II. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
souhlasit s prodejem pozemků st. 5512/2, p.č. 2517/1, p.č. 2517/2, vše v k.ú. Beroun do 

spoluvlastnictví  ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ ░ ░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░

░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░ ░ ░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░ , za 

celkovou kupní cenu 17.303,- Kč.   

III. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
souhlasit  s prodejem pozemků p.č. 2516/1 a p.č. 2516/2, oba v k.ú. Beroun ░░░░ ░░░░

░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ za celkovou kupní cenu 9.282,- Kč.

IV. Rada města doporučuje zastupitelstvu města
souhlasit  s prodejem pozemku st. 5946/2 v k.ú. Beroun manželům ░░░░ ░░░░ ░░░░

░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ za celkovou kupní cenu 1.000,- Kč.  

Ing. Ureš uvedl, že v rámci kontroly pozemků ve vlastnictví města bylo zjištěno, ža na některých 
pozemcích jsou umístěny stavby cizích vlastníků. Vlastníci staveb byli osloveni s nabídkou prodeje 
dotčených pozemků a ti s prodejem souhlasí.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš
Zpracovatel: Alena Dařinová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 
Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

22. 419/81/RM/2017 Prodej pozemků p.č. 1279/21 a p.č. 1279/22 v k.ú. Beroun - NA 
VYVĚŠENÍ.
K tomuto bodu jednání byli přizváni: 
Ureš Miloslav, Ing.

Stránka 10 z 13



I. Rada města souhlasí

se zveřejněním záměru města prodat pozemky p.č. 1279/21 a p.č. 1279/22 v k.ú. Beroun (ul. 

Okrajová - garáže za STS), na výstavbu garáží, za minimální cenu 1.000,- Kč/m2.

II. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění realizace tohoto usnesení

Termín: 22.9.2017

Ing. Ureš informoval o záměru města prodat pozemky p.č. 1279/21 a p.č. 1279/22 v k.ú. Beroun, 

které se nachází u garáží za STS. O tyto pozemky projevil zájem jeden zájemce. Radě města je 

předkládán návrh na zveřejnění záměru prodat uvedené pozemky na výstavbu garáží.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

23. 420/81/RM/2017 Schválení zadávacích podmínek veřejné zakázky "Pojištění majetku a 

odpovědnosti Města Beroun"

K tomuto bodu jednání byli přizváni: 

Ureš Miloslav, Ing.

I. Rada města schvaluje

předložené zadávací podmínky veřejné zakázky "Pojištění majetku a odpovědnosti Města Beroun".

II. Rada města jmenuje

hodnotící komisi a její náhradníky pro posouzení a hodnocení nabídek pro výše uvedenou zakázku, která 

bude plnit funkci komise pro otevírání obálek ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░

░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░

░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░

░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░

░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░

░░░░ ░░░

░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░

░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░

░░░░ ░░░░ ░░░░

III. Rada města ukládá

1. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1.1.zajištění plnění tohoto usnesení.

Termín: 31.10.2017

Ing. Chalupecký předložil radě města k odsouhlasení zadávací podmínky veřejné zakázky "Pojištění 

majetku a odpovědnosti Města Beroun".

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký

Zpracovatel: Dominika Kulhánková

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato
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24. 421/81/RM/2017 Návrh na změnu tajemníka Komise dopravy

I. Rada města odvolává
paní Martinu Krejčovou z funkce tajemnice Komise dopravy rady města a jmenuje paní Ivetu 

Brůnovou tajemnicí Komise dopravy rady města.

Ing. Chalupecký uvedl, že z důvodu personálních změn na odboru dopravy a správních agend 

dochází i ke změně ve složení Komise dopravy. Doporučuje odvolat z funkce tajemnice paní 

Martinu Krejčovou a jmenovat novou tajemnici Ivetu Brůnovou, pracovnici odboru dopravy a 

správních agend.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký

Zpracovatel: Mgr. Ildikó Fraňová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

25. Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace

Mgr. Kůs informoval o pracovní schůzce o rekonstrukci Městské knihovny Beroun. Dále upozornil na 

plánovanou pracovní schůzku o konkretizaci záměrů v areálu bývalého podniku TIBA.

Ing. Randa informoval o rezignaci pana Ečera, člena představenstva Berounské sportovní a.s.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs starosta Hlasování 

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Výsledek hlasování: Přijato

26. 422/81/RM/2017 Účast na oslavách ve městě Nová Gorica

I. Rada města bere na vědomí
pozvání slovinského města Nová Gorica na oslavy 70 let svého trvání, s možností účasti pana 

starosty Mgr. Kůse a předsedkyně Komise pro kulturu a kulturní dotace paní Kuhar 

Daňhelové.

Mgr. Kůs informoval o pozvání od pana župana slovinského města Nová Gorica na oslavu 70. výročí 

založení města. Za město Beroun se zúčastní paní Kuhar Daňhelová, předsedkyně kulturní komise. 

Z předběžné komunikace s městem Nová Gorica je zřejmý potenciál budoucí možné spolupráce.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs

Zpracovatel: Leona Pinkasová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování 

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0

Usnesení bylo: Přijato

27. Závěr

Po vyčerpání programu Mgr. Kůs ukončil schůzi rady města v 16.15 hodin.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kůs starosta Hlasování 

Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo: 

Výsledek hlasování: 
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Mgr. Ivan Kůs

starosta

Ing. Michal Mišina

místostarosta

Zapisovatelé: 

Leona Pinkasová

zapisovatelka

Ověřovatelé: 

Mgr. Eva Chlumská

radní
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